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Адрес Zhaoqing The One Glass Co., Ltd 
The Second Floor, Chuangye Road, 
NO. 18 East Section, Guangli Field Office,  
Dinghu Section, Zhaoqing City.  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our main products are advanced cup sets, fancy wine cups, frosted cups, ashtrays, glass pots, glass bowls, glass bottles and glass crafts. Our
products are sold to clients all over China and are exported to Southeast Asia, Europe, Africa and other countries and regions. Our products have got
favor and admiration by domestic and foreign merchants. We constantly develop, manufacture and innovative new products. In addition, we can make
products according to customers´ pictures or samples.

We are taking ´Innovation, Practicality, Keeping faith´ as aim, following the fashion trend of market and making our products more practical and
beautiful. We are satisfying customers´ demands by providing them with high-quality services and on time delivery.

 

Company Profile of Zhaoqing The One Glass Co., Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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